
Styremøteprotokoll nr. 5 - 2024

Det ble den 21.08.234 avholdt styremøte i Alstahaug & Leirfjord Jeger- og
Fiskerforening på klubbhuset i Novika.

Til stede: Geir Arne Otting, Christer Øveraas, Monica Mathisen, Morten Naustvoll,
Roger Bjørsvik Andreas Otting. Jan Balseth, Linda, Grovassbakk, Hugo Berg,
Henning Pettersen, Aleksander Fossum, Bjørn Roald J Pedersen, Anne Marte
Vikhammer,

Ikke til stede: Harald Inge Mathisen, Geir-Ove T Ringkjøb

Sak nr. 28/2024 Godkjenning av forrige møteprotokoller

Gjennomgang av ref av christer. Ref er godkjent.
Sak nr. 29/2024 Økonomi

Jan orienterer om status økonomi.
Det er kommet inn mer inntekter enn vi har budsjettert med. Noe av grunnen til dette
er at Morten og Christer har en god del nye prosjekt, og søkt midler til disse. (styret
ønsker i fremtiden om å bli orientert om nye prosjekter).

Per i dag kan det se ut som pluss i driftsresultat. Men vi har en del utstående
utgifter , så egentlig et lite minus. Det betyr at likviditetsmessig ligger en ikke godt
ann. Men det en del utestående inntekter, tippemidlene er ennå ikke kommet inn.
Når vi får disse så hjelper det oss med å ha penger til de månedlige utgiftene. I
tillegg så er disse inntektene med på å gjøre at vi kan betale ned lån.
Momskompensasjon er heller ikke kommet. Jan vil nå snart sende ut regning til de vi
har sponsoravtale med. Viktig å sette opp reklameskiltene i den forbindelse. Christer
tar ansvar for å skru de opp.

Hugo henger opp skilt på elgbanen.

Det ble besluttet at vi skal prøve å sette i gang med nytt lotteri ,Monica er ansvarlig
for dette, men hun får hjelp til å skaffe premier. Christer kom med forslaget om at
inntekten kunne gå til nytt tak på klubbhus.

Utleie, det må vurderes om det er noe en ønsker å drive med i fremtiden. Det er nå
ganske mye aktivitet på hele området.

Det ble spurt om det er mulig å få laget en abonnementsordning i
hundeluftegården, for de som kjøper årskort. Eventuelt påminnelse om når det må
fornyes. Morten og Christer sjekker muligheten.

Det er viktig å få med seg at kommunen gir penger til aktiviteter til barn og unge. Vi
må bli flinkere til å ha mer fokus på denne gruppen. Aktiviteter her gir penger i
kassen.

21.08.20241



Styremøteprotokoll nr. 5 - 2024
Reklamering og gode bilder er viktig

Sak nr.30/2024 innkjøp/leasing av minilaster- lerdue og elgbanegruppa

Leder i leirdue utvalget orienterer styret om behov for anskaffelse av en minilaster.

En minilaster kan være med på å gi avlastning på mye bæring og gjøre ting enklere.
Da særlig i den daglige driften. Det er mye tungt utstyr som leirduer, skudd og
kastere. Det er ikke akkurat mange som er unge som er med på dette. Dette er et
langsiktig mål, og en minilaster kan brukes til mye.

Leirdueutvalget la fram to fianseringsforlag til to ulike advanter. Forsikring og service
kommer utenfor.

Morten sier at han ser behovet som er der. Det er viktig at det et prosjekt og søke
midler om penger til finansiering. Jan er ikke negativ, han liker at leirdueutvalg ser
framover. Men det er nødvendig å hente inn fra flere forhandlere. Avklare om det er
minilaster en skal gå for, eller kanskje det er like hensiktsmessig med en liten
traktor. I første omgang er det viktig å definere behovet. Styret vil ta prosessen
videre. Morten vil holde dialogen med leirdueutvalget.

Sak nr.31/2024 Status hytte

Jan orienterte om status på hytta vi har i Hattfjelldal. Per i dag er det en ovn der,
men den mangler rør for å kunne brukes. Det er også en del andre ting som
gjenstår før hytten er ferdig fikset. Det mangler madrasser til overkøyen og
madrassene i nerkøyen er for store, Jan har også ei liste med ting som mangler. Det
trengs også vannbrett til vinduet på annekset. Jan fikser dette.

En dugnadsgjeng var oppe der sist helg. Her fikk de panel på en vegg. Per nå
mangler panel på to vegger, nok panel der til en vegg. Det trengs en dugnad til for
å sette opp resten av bordkledningen på annekset før vinteren. En gjeng reiser opp
Torsdag 29 aug, for å gjøre dette.

Sak nr. 32/2024 Eventuelt

- Politiattest
Geir Arne og Morten fikser formålsparagraf for å kunne søke om politiattest.

- Ny leirdue bane
Christer orienterer om muligheten for å kunne lage en opplæringsbane til bruk av
leirdueskyting. Sammen med muligheten til å lage en leirdue sti. Christer viser
mulighet for hvor den kan være. Dette er en tanke frem i tid.

- Dugnad på elgbanene
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Må finne en dag å gjøre dette på
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